

Надежда Ляхова  
Руководитель Секретариата КООМЕТ  
БелГИМ  
Минск, Республика Беларусь  
Телефон: +375 17 334 75 40  
e-mail: coomet@belgim.by



Минск  
14.12.2018 №33-6/149e

Членам Комитета КООМЕТ  
*Attn COOMET Committee Members*

**Копии:**

Национальным секретариатам КООМЕТ  
Председателю Объединенного Комитета КООМЕТ по эталонам  
Председателю ТК 1.10

**Copies:**

*Attn National secretariats of COOMET*  
*Attn Chairperson of Joint Committee on Measurement Standards*  
*Attn Chairpersons of TC 1.10*

Уважаемые дамы и господа,

В приложении направляем Вам формуляр предлагаемой темы КООМЕТ в области "Термометрия и теплофизика":

**771/MD/18** "Пилотные сличения измерений в области калибровки платиновых термометров сопротивления в реперных точках в диапазоне от тройной точки ртути (-38,8344 °C) до точки плавления галлия (29,7646 °C)".

В случае Вашей заинтересованности в работах по этой теме обращайтесь, пожалуйста, к предлагающему или в Секретариат КООМЕТ.

Dear Ladies and Gentlemen,

Please find enclosed the form of **proposed COOMET project** in the subject field "Thermometry and thermal physics":

**771/MD/18** "Pilot comparisons in the area of platinum resistance thermometers calibration in fixed points from triple point of mercury (-38.8344 °C) to melting point of gallium (29.7646 °C)".

If you are interested in the above mentioned project please contact the proposer or the COOMET Secretariat.

Надежда Ляхова  
Руководитель Секретариата КООМЕТ

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Nadezhda Liakhova".

Nadezhda Liakhova  
Head of COOMET Secretariat